
Vaše uvažene ekselencije, dragi gosti prijatelji, 

Deset uspešnih godina trajanja manifestacije „Cvet uspeha za ženu zmaja” samo je jedan od 

razloga zbog čega je često zovu i „ženski Oskar”. Drugi razlog je veliki broj nagrada i priznanja 

u različitim kategorijama, a tredi i možda najvažniji su emotivne i iskrene izjave nagrađenih, u 

kojima se zahvaljuju članovima svojih porodica. Ove reči se dugo pamte i prepričavaju i to od 

ljudi koji su možda po prvi put na ovom mestu čuli za „žensko preduzetništvo”. Meni su 

ostale u sedanju dve rečenice našihdobitnica. Jedna je upudena suprugui kaže „Stanislave, 

evo dokaza da sam tvoja žena zmaj!“,a druga celoj porodici „Vi ste moja krila i produžene 

ruke”.Ovako spontano izgovorene reči zahvalnosti, koje ponekad prati i dubok uzdah ili suza, 

mnogo više govore o trnovitom putu uspeha nego suvoparna statistika. Zato nije ni čudo što 

nakon toga usledi aplauz publike, takođe drugačiji od onog formalnog,tipičnog za ovakve 

događaje. Porodica, prijatelji, saradnici i zaposleni ne štede dlanove, ali i svi drugi prisutni 

koji cene iskrenost i prave vrednosti zbog čega im dugo i nesebično tapšu. Ovo je možda 

jedina privredna manifestacija na kojoj publika i nagrađenidele i razmenjujuemocije. 

Mnogo je žena širom Srbije koje su, inspirisane pričama naših dobitnica, iz temelja promenile 

svoj karijerni i životni put. Kada se osvrnemo unazad, na sada ved davnu 2007. godinu i 

vreme kada smo osetili da je našem društvu potrebna jedna ovakva nagrada, možemo sa 

zadovoljstvom da zaključimo da je cilj postignut. Ideja vodilja je bila da se uspesi žena u 

preduzetništvu učine vidljivim i da se motivišu druge žene svih starosnih kategorija i profesija 

da ukoliko imaju istu želju, u njoj istraju. Brojne dileme i nesigurnosti koje prate 

početničkekorake u biznisu, nastajale su zahvaljujudi savetima, mentorstvu i podršci 

iskusnijih koleginica. Ova razmena je ostvarivana kroz razne projektne forme, ali još više 

neformalno, pa su i brojna prijateljstva sklopljena na osnovu poslovne saradnje. 

Cvet uspeha je doveo u naše Udruženje brojne divne žene. Biti okružen njima i raditi sa njima 

na dnevnoj osnovi, za mene je privilegija i izbornajboljeg mogudeg društva. Zato što se 

posaou toj saradnji završava brzo i lako, a podrška se ne traži , ona je tu i podrazumeva se. 

Saglasnost o pravim vrednostima je u startu postignuta. Kad znamo da najviše vremena u 

upravljanju na raznim nivoima, gubimo upravo u postizanju konsenzusa, onda je jasno koliku 

prednost ostvarujemo. 



Cvet uspeha je doprineo i kreiranju novih uzora mladima prilikom izbora profesije kojom de 

se baviti. Kroz naš angažman uvek smo slali i poruke nadležnim institucijama da ponude 

programe za unapređenje ženskog preduzetništva. U poslednjih 10 godina ovakvih programa 

je bilo, a u 2016. su još više intenzivirani u sklopu vladinog projekta „Godina preduzetništva“. 

Zadovoljni smo i time. Da sumiram – solidno za proteklih deset godina i nedovoljno za 

narednih 10. Zato je neophodno nastaviti sa promocijom, javnim zagovaranjem, 

edukacijama, poslovnim umrežavanjem i jačanjem partnerstva sa javnim i korporativnim 

sektorom do pune integracije ženskog preduzetništva u privredu naše zemlje. 

Na kraju podelidu sa vama i nešto lično. Naše članice osim što u poslu „pomeraju brda i 

planine” umeju i lepo da pevaju. Shvatite ovo i kao poziv za audiciju, pa demo možda sledede 

godine imati i hor u zabavnom delu programa. 

„Tajna uspeha u životu je da čovek bude spreman kada mu se ukaže prilika za nešto.“– 

rekao je Malkom Forbs, jedan od najpozantijih preduzetnika na svetu. 

Mi smo našu priliku prepoznale, ostaje da je do kraja iskoristimo. 

 

 


